
 

Protokół Nr XV/2011 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 20 grudnia 2011r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 10
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 12
40 

 

Ad. 1 i 2 

 

Na 15 radnych obecnych na sesji było 15 radnych, Wójt Gminy, Skarbnik 

Gminy oraz 17 innych zaproszonych osób. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi nr 2 i nr 3 do nin. protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady 

Gminy. 

 

Obrady protokółowali: 

 

1. Tomasz Wyborski – podinspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych i promocji gminy. 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady gminy. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 10
00

 otworzył XV Sesję 

Rady Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 

marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po 

powitaniu radnych i gości zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad 

dzisiejszej sesji został przekazany Radnym w terminie wskazanym w §20 ust.3 

 Statutu Gminy Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany 

porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 



5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy z prac w 

okresie międzysesyjnym 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Uchwalenie budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2012: 

a) wystąpienie Wójta Gminy, 

b) przedstawienie uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie, 

c) opinia Komisji, 

d) podjęcie uchwał: 

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2012 – 

druk nr 99. 

- w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy  

   Wierzchowo na lata 2012-2018 – druk nr 100, 

10. Podjęcie uchwał: 

a.  w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania 

dodatku mieszkaniowego nauczycielom zatrudnionym w szkołach i 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wierzchowo – druk nr 

101, 

b. w sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych 

„Moje Boisko – Orlik 2012” – druk nr 102, 

c. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2011 – druk 

nr 103. 
 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Komunikaty i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy A.Kaczorkiewicz poinformował, że do Wysokiej 

Rady wpłynął wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad sesji 

w dniu 20 grudnia 2011r. dwóch projektów uchwał: 

1) w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. Uchwała o tej treści 

została podjęta na ostatnim posiedzeniu sesji Rady. Z uwagi na 

zakwestionowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową zapis dotyczący 

zwolnień od podatku od nieruchomości gruntów, budynków i budowli lub 

ich części zajętych na działalność jednostek powołanych do walki z 

pożarami, klęskami żywiołowymi, innymi miejscowymi zagrożeniami 

zgodnie z ustawą o Państwowej Straży Pożarnej, co narusza przepis o 

podatkach i opłatach lokalnych, który dopuszcza możliwość 

wprowadzenia zwolnień wyłącznie przedmiotowych – Rada natomiast 



wprowadziła zwolnienie o charakterze przedmiotowo-podmiotowym – 

uchwała w tej części została uchylona. Stąd niezbędne jest podjęcie 

drugiej uchwały w jak najszybszym terminie, by uchwała mogła 

obowiązywać od 1 stycznia 2012r. 

2) w sprawie przystąpienia Gminy Wierzchowo do realizacji projektu 

„Indywidualizacja droga do sukcesu edukacyjnego w Wierzchowie” 

realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Projekt 

ten nie wymaga wkładu własnego Gminy i jest realizowany przez Gminę 

Wierzchowo. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub 

Wójt chciałby jeszcze uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe 

punkty lub o inne istotne dla Rady lub naszej społeczności samorządowej 

zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby zaproponować zdjęcie z 

porządku obrad któregoś z tematów? 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów Ryszard Borowicz 

odczytał wniosek Komisji o zdjęcie z porządku obrad dzisiejszej sesji projektu 

uchwały w sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych 

„Moje boisko – Orlik 2012” z uwagi na wiele uwag radnych do w/w 

regulaminu. Ze względu na to, że w posiedzeniu nie uczestniczyli twórcy tego 

projektu i nie było możliwości do skonsultowania poszczególnych poprawek, 

Komisja odstąpiła od wydania opinii do uchwały w sprawie regulaminu 

korzystania z kompleksu boisk sportowych „Moje boisko – Orlik 2012”. 

W zaistniałej sytuacji Komisja podjęła następujący wniosek: 

„Komisja wnosi, aby projekt uchwały w sprawie regulaminu korzystania z 

kompleksu boisk sportowych „Moje Boisko-Orlik 2012 została wycofana z 

porządku obrad XV sesji Rady Gminy Wierzchowo VI kadencji”. 

Proponuje się, aby projekt uchwały został przedyskutowany przez Komisje w 

styczniu 2012r. w obecności zarządzającego boiskiem i trafił pod obrady na sesji 

styczniowej po przedyskutowaniu zgłoszonych poprawek przez radnych. 

 

W związku z powyższym Pzewodniczący Rady, w pierwszej kolejności poddał 

pod głosowanie wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad dwóch 

projektów uchwał: 

- w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.  

- w sprawie przystąpienia Gminy Wierzchowo do realizacji projektu 

„Indywidualizacja droga do sukcesu edukacyjnego w Wierzchowie” 

realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Projekt ten 

nie wymaga wkładu własnego Gminy i jest realizowany przez Gminę 

Wierzchowo. 

 



Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła wniosek Wójta i tym samym wprowadziła do porządku obrad powyższe 

projekty uchwał. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Komisji 

Planowania, Budżetu i Finansów o zdjęcie z porządku obrad dzisiejszej sesji 

projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk 

sportowych „Moje boisko – Orlik 2012”. 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła wniosek Wójta i tym samym wprowadziła do porządku obrad powyższe 

projekty uchwał i tym samym zdjęła z porządku obrad sesji projekt uchwały w 

sprawie regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych „Moje boisko – 

Orlik 2012”. 

 

Radni i Wójt nie zgłosili więcej zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 3. 

 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół z XIV 

Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 25 listopada 2011 został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed 

rozpoczęciem dzisiejszej sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna 

uwaga dotycząca zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i 

uwag do protokołu uregulowana została w § 52 ust. 1-5 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zapisów 

w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za 

sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. Zapytał, kto 

jest za przyjęciem protokołu z XIV sesji Rady Gminy. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła protokół z XIV sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad 

i przystąpił do realizacji punktu 4. 

 

 



Ad. 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, 

stanowiące załącznik nr 4 do nin. protokołu radni otrzymali w dniu sesji.  

Na posiedzeniu sesji Wójt uzupełnił sprawozdanie: 

- poinformował o złożonej przez radnego Józefa Janickiego interpelacji w 

sprawie niewykonanego remontu drogi Sośnica – Świerczyna (utwardzenie 

pobocza). Wójt dodał, że na Zjeździe Oddziału Powiatowego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych w Drawsku Pomorskim, które odbyło się w 

Złocieńcu Starosta Drawski zapewnił, że wiosną przyszłego roku remont będzie 

przeprowadzony. Dla Gminy Wierzchowo nie jest to takie oczywiste, ponieważ 

pieniądze, które wróciły ze Starostwa do budżetu Gminy Wierzchowo poszły na 

zmniejszenie deficytu. Teraz, Gmina Wierzchowo, by móc kontynuować 

zamierzoną inwestycję musi poszukać środków, 

- poinformował, że zgłosił się inwestor, który zamierza prowadzić recykling 

opon. Miejscem zakładu byłby teren PKP Koło Zakładu Karnego w 

Wierzchowie. Wójt poprosi inwestora, by na forum Rady Gminy udzielił 

bliższej informacji na temat tego przedsięwzięcia. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz powiedział: to zadanie – remont 

pobocza Sośnica – Świerczyna jest bardzo niekomfortowe, żeby znowu myśleć 

o remoncie należy ponownie poszukać 150.000 zł. 

 

Przewodniczący Rady spytał, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana Wójta w 

związku ze złożonym sprawozdaniem. 

 

Nikt nie zgłosił zapytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 4 porządku obrad i przystąpił do realizacji 

punktu 5. 

 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady przedłożył Radzie informację na temat prac Rady w 

okresie międzysesyjnym – która stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady zamknął punkt 5 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 6. 

 

 



Ad. 6 

 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy 

o złożenie informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym 

kolejno złożyli: 

1) Przewodnicząca Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata, 

 Protokół Komisji Nr 14 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – Ryszard 

Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 13 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokółu 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt6 porządku obrad i przystąpił do realizacji 

punktu 7. 

 

 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym radny Józef Janicki złożył na piśmie dwie interpelacje: 

 

1. W imieniu  mieszkańców Świerczyny zwracam się z prośbą do Zarządu 

Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim o ograniczenie prędkości 

pojazdów w całej miejscowości Świerczyna do 40km/h. Nawierzchnia 

dróg jest bardzo nierówna, co powoduje niebezpieczeństwo pieszych, 

hałas i trzęsienie się budynków, dużo przejeżdżających samochodów 

ciężarowych (tirów) przez miejscowość w dzień, jak i nocą. Ograniczenie 

prędkości może poprawi bezpieczeństwo dla pieszych, ograniczy hałas i 

trzęsienie się budynków. 

2. Do Starostwa Powiatowego w Drawsku Pomorskim. Zwracam się z 

prośbą o wyjaśnienie przyczyny nie podjęcia zaplanowanego remontu 

drogi powiatowej nr 2007Z Sośnica – Świerczyna w 2011r. Po długich 

negocjacjach z Powiatem Drawskim, Rada Gminy Wierzchowo podjęła 

uchwałę w dniu 29.09.2011r. – udziela się z budżetu Gminy Wierzchowo 

na 2011r. pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Drawskiemu w wysokości 150.000 zł, z przeznaczeniem na realizację 

przez Powiat Drawski zadania publicznego tj. wykonania poszerzenia 

nawierzchni drogi powiatowej nr 2007Z. W miesiącu październiku została 

podpisana umowa z Powiatem Drawskim o udzielenie pomocy finansowej 

Powiatowi w wysokości 150.000 zł z przeznaczeniem na poszerzenie 

powierzchni drogi powiatowej nr 2007Z. Zgodnie z umową środki zostały 

przekazane na rachunek Powiatu w terminie 31.10.2011r.. Jestem 



zaniepokojony brakiem zainteresowania Powiatu i Zarządu Dróg 

Powiatowych tym tematem. W dniu 27.10.2011r. Rada Gminy 

Wierzchowo zaprosiła na sesję przedstawicieli Starostwa i 

przedstawiciela ZDP, nikt nie raczył nas zaszczycić swoją obecnością, 

żeby wyjaśnić co dalej z zaplanowanym remontem drogi 2007Z i dalszej 

współpracy z powiatem. Proszę o odpowiedź, w jaki sposób i kiedy 

zostanie zrealizowany remont drogi nr 2007Z Sośnica – Świerczyna? 

 

Na sesji w dniu 20 grudnia 2011r, radni nie zgłosili interpelacji. 

 

Radny Józef Janicki zapytał, czy w Świerczynie będzie działać Internet? 

 

Radny Marek Banaszek poruszył sprawę braku świetlicy w Będlinie – świetlica 

zamknięta z przyczyn technicznych. Chciał potwierdzić zasadność swojego 

wystąpienia na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 13 grudnia 2011r., które 

skierował do Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystki w 

Wierzchowie, by ze względu na brak świetlicy zorganizować czas dla tych 

dzieci – zorganizować wyjazdy do Wierzchowa lub Świerczyny. 

Radny zwrócił się z prośbą DO Wójta i Dyrektora GOKSiT w Wierzchowie o 

podjęcie wszelkich działań, które umożliwią otwarcie tej świetlicy. W Będlinie 

jest 40 dzieci. Jest to największa liczba dzieci w stosunku do liczby 

mieszkańców w poszczególnych wsiach w Gminie Wierzchowo. 

 

Przewodniczący zamknął punkt 7 porządku obrad i przystąpił do realizacji 

punktu 8. 

 

 

Ad. 8 

 

Sołtys wsi Wierzchowo Jan Lisowski, Zapytał Wójta, czy coś się robi w sprawie 

zlikwidowania kałuży na drodze gminnej, biegnącej w kierunku cegielni obok 

działki Pana Wyborskiego. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 8 porządku obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: godz. 10
55

 – 11
10 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i przystąpił do realizacji 

punktu 9. 

 

 

Ad. 9 

 

Uchwalenie budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2012. 



a) Wprowadzenia do tematu dokonał Wójt Jan Szewczyk. Omówił 

najważniejsze zadania zaplanowane do realizacji w 2012r., które znalazły 

się w projekcie budżetu. Powiedział między innymi, że projekt jest na 

miarę naszych możliwości, nie ma satysfakcji, ale nie ma też tragizmu, 

zadań jest coraz więcej, a środków coraz mniej, więcej oczekiwań aniżeli 

możliwości, zaciągnięte pożyczki trzeba spłacać. W takiej sytuacji 

należałoby zwiększyć źródła dochodów, więc należy szukać 

potencjalnych inwestorów. Jeżeli nie zaczniemy oszczędzać od początku 

przyszłego roku, to przy projektowaniu następnego budżetu może być źle. 

Trzeba mieć świadomość, że w budżecie na rok przyszły brakuje 300.000 

zł na oświatę (płace i pochodne). Zaplanowana jest budowa 9 placów 

zabaw, niektóre lokalizacje placów zabaw należy zmienić np. planowany 

plac przy remizie OSP w Wierzchowie i zastanowić się nad budową placu 

zabaw w Świerczynie, ponieważ Dyrektor Zespołu Szkół w Świerczynie 

również planuje budowę placu zabaw na terenie szkoły – czy zasadnym 

będzie budowa dwóch placów zabaw w Świerczynie.  

Następne zadania ujęte w budżecie na rok 2012 to remont strażnicy OSP 

w Żabinku, opracowanie projektu kanalizacji dla pozostałej części gminy, 

kontynuacja budowy wodociągu i kanalizacji sanitarnej Świerczyna – 

Otrzep, budowa boiska Orlik w Świerczynie – jeżeli ministerstwo nie 

zwiększy nam dotacji na tę inwestycję, trudno będzie to zadanie 

zrealizować. 

Następnym zadaniem jest remont chodników i dróg oraz 

termomodernizacja (obiekt Urzędu Gminy, szkoły w Wierzchowie i 

Zespołu Szkół w Świerczynie. 

Wójt przedstawił również zamierzenia, jakie chciałby zrealizować, a na 

które nie ma środków: 

- remont drogi Sośnica – Świerczyna, 

- remont sali w Lasku Arkońskim, 

- nadbudowa remizy OSP w Wierzchowie, 

- remont sali wiejskiej w Sośnicy – sprawą priorytetową będzie remont 

dachu na tej sali w porozumieniu z właścicielem budynku gospodarczego 

– dach i ściana tego budynku graniczy bezpośrednio z salą wiejską, 

- nie będzie nowych punktów oświetleniowych, jeśli chodzi o oświetlenie 

uliczne, 

- nie ma również na dzień dzisiejszy środków na opracowanie studium 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wierzchowo, 

- nie ma przewidzianych w budżecie środków na wdrożenie zadań 

wynikających z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, 

- na remont Biblioteki i sali w Świerczynie (zapytanie radnego 

J.Janickiego) – w chwili pozyskania informacji o możliwości 

przystąpienia do projektu – dokonamy zapisu w budżecie w celu 

wykazania udziału własnego. 



Wójt kończąc swoje wystąpienie powiedział, że przedstawiony projekt 

budżetu jest na miarę naszych możliwości, jednak nie zaspakaja naszych 

wszystkich potrzeb. 

 

Przewodniczący Rady podziękował Wójtowi z przedstawienie projektu budżetu, 

powiedział, że budżet jest optymalny, na pewno nikogo do końca nie zaspakaja. 

 

b) Przewodniczący rady A.Kaczorkiewicz odczytał treść uchwał Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie: 

1) Nr CXXXV/472/2011 w sprawie wydania opinii o przedłożonym 

projekcie uchwały budżetowej Gminy Wierzchowo na 2012 rok, 

2) Nr CXXXV/473/2011 w sprawie wydania opinii o przedłożonym 

projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2012 – 2018 – uchwały stanowią załącznik nr 

8 do nin. protokołu. 

 

c) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów Ryszard 

Borowicz poinformował, że Komisja Budżetowa wspólnie z pozostałymi 

Komisjami obradowała na posiedzeniu w dniu 13 grudnia 2011r. Wnioski 

do projektu budżetu zgłoszone na tym posiedzeniu zostały wprowadzone 

do projektu budżetu jako autopoprawka Wójta, świadczy to o dobrej 

współpracy Wójta z Radą. 

Na posiedzeniu w dniu 16 grudnia 2011r. Komisja Planowania, Budżetu i 

Finansów projekt budżetu na rok 2012 zaopiniowała pozytywnie. 

Ponadto Przewodniczący Komisji powiedział, że sprawa oświetlenia 

ulicznego jest bardzo ważna. Należałoby w tym celu powołać komisję, 

która dokona kontroli i ustali zasadność potrzeby tylu punktów 

świetlnych. 

 

d) Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2012. 

Zapytał, kto jest za jego przyjęciem? 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 15 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i  głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XV/97/2011 w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2012 – która stanowi 

załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

e) Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Wierzchowo na lata 2012-2018. Zapytał, kto jest za jego 

przyjęciem? 



Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji 

– 15 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i  głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XV/98/2011 w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2012-2018. – która stanowi załącznik nr 10 do nin. 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 9porządku obrad i przystąpił do realizacji 

punktu 10. 

 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie 

następujące projekty uchwał, które Rada podjęła: 

 

1)  Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 

1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XV/99/2011 w 

sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania 

dodatku mieszkaniowego nauczycielom zatrudnionym w 

szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 

0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XV/100/2011 

w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości – która 

stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

 

3) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 

0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XV/101/2011 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2011 

(wraz z autopoprawką Wójta a dnia 19.12.2011r.) - która stanowi 

załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

4) Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 

0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XV/102/2011 

w sprawie przystapienia Gminy Wierzchowo do realizacji 

projektu „Indywidualizacja droga do sukcesu edukacyjnego w 

Wierzchowie” realizowanego w ramach Programu 



Operacyjnego Kapitał Ludzki - która stanowi załącznik nr 14 do 

nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 10 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 11. 

 

 

Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treść 

odpowiedzi, które wpłynęły do biura Rady w okresie międzysesyjnym na 

zgłoszone przez radnych interpelacje. 

 

Wójt J.Szewczyk na zgłoszone w punkcie 7 i 8 zapytania odpowiedział: 

- jeśli chodzi o świetlice w Będlinie – wspólnie z Radą Sołecką w Będlinie 

zastanowimy się, co dalej zrobić z tą świetlicą. Wójt przedstawi koncepcję 

dostawienia jeszcze jednego kontenera, zadaszenia całości oraz ocieplenia, 

- na zapytanie sołtysa Wierzchowo Wójt odpowiedział, że na tej drodze niewiele 

da się zrobić. 

- na zapytanie radnego J.Janickiego, czy sprawa terenu pod boisko Orlik w 

Świerczynie jest uzgodniona prawnie z Panem K.Głową Wójt odpowiedział, że 

będziemy chcieli podpisać umowę na dzierżawę tego terenu na okres 30 lat. W 

chwili obecnej zostały wystosowane pisma do Urzędu Marszałkowskiego i do 

Starosty Drawskiego o zabezpieczenie w budżetach na 2012 rok środków na 

dofinansowanie budowy boiska w Świerczynie. Zostanie również wystosowane 

w tej sprawie pismo do Ministerstwa. 

 

Radny Wiktor Majda przypomniał Wójtowi o zgłoszonej na ostatniej sesji 

interpelacji i wystąpił ponownie z gorącą prośbą o położenia płytek 

chodnikowych na przystanku autobusowym w Osieku Drawskim, ponieważ 

dojeżdżające autobusem do szkół dzieci wnoszą do autobusu ziemię, z czego nie 

są zadowoleni kierowcy autobusów. 

Radny poprosił również o uruchomienie lampy ulicznej w Osieku Drawskim na 

terenie byłego zakładu rolnego (50 m od bramy głównej). 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz 

zamknął punkt 11 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 12. 

 

Ad. 12 

 

Radny Bogusław Pawłowicz podziękował Dyrektorowi Gminnego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Wierzchowie za podcięcie gałęzi drzew – nad 

chodnikiem przy cmentarzu w Wierzchowie. 



 

Radny Stefan Żołynia prosił o obcięcie gałęzi lipy przy nieczynnym już 

przystanku i obłożenie płytkami całego terenu nowego przystanku w Żabinku..  

Jeśli chodzi o oświetlenie uliczne proponuje przejście na system 

oszczędnościowy. 

 

Radna Helena Jutrzenka-Trzebiatowska również przypomniała o złożonej na 

ostatniej sesji interpelacji w sprawie wyłożenia płytkami terenu dwóch 

przystanków autobusowych w Świerczynie oraz teren przystanku w 

Wielobokach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy A.Kaczorkiewicz i Wójt J.Szewczyk złożyli 

wszystkim życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia. 

Przewodniczący przekazał również życzenia od Starosty Drawskiego oraz 

Przewodniczących Rady Powiatu Drawskiego Jerzego Lauersdorfa i Janusza 

Przybyły. 

 

 

Ad. 13 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz oświadczył, iż porządek 

obrad XV sesji Rady Gminy Wierzchowo został zrealizowany i o godz. 12
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zamknął obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

       Przewodniczący Rady 

 

       Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

Podpis protokolantów: 

 

1. T.Wyborski  ………………… 

 

2. D.Łukaszewska  ………………… 


